
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

44. generalforsamling i Aarsdale Borgerforening  

 

Deltagere: 31 medlemmer plus bestyrelsen 

 

1. Valg af dirigent og stemmetæller  

Frits Madsen er aftenens dirigent, Lasse P. tager referat og Eskild og Anita forestår eventuel 
stemmetælling.  

Frits bemærker at der mangler orientering om generalforsamlingen på hjemmeside, samt regnskab 
– iflg. vedtægterne skal disse informationer være tilgængelige mindst én uge i forvejen. 

 

2. Fællessang – Aarsdale Borgersang 

Frits ledsager på harmonika.  

 

3. Beretning – Ved forperson Mads Trærup 

Beretning om årets gang, heriblandt de mange arrangementer i løbet af 2023, hvoraf mange et 
tilblevet i et godt samarbejde med Foreningen Høkeren. Benævnelse af overskuddet fra 
Årsdaledagen som beløber sig til ca. 24.000 kr., øremærket til et byudviklingstiltag til fordel for 
byens børne- og familieliv. Huset har undergået renoveringsinitiativer – herunder klargøring af 
udhuset, etablering af den nye gårdterrasse samt maling af gildesalen.  

Kommende tiltag nævnes, herunder fornyelse/reparation af gulv i gildesal og på toiletterne. 
Forårsprogrammet vil indebære bl.a. en arbejdsdag (5. maj), hvor vi indkalde til frivillig arbejdsdag 
med social sammenkomst og fælles grill.  

Status på udlejningen peger på et godt udlejningsår i 2023, hvilket skyldes mange runde fødselsdage 
og konfirmationer, med en opfordring til at sprede budskabet om husets rådighed til disse og 
øvrige arrangementer i 2024.  

Sålen løbernes lejemål er afløst af en ny lejekontrakt med Lasse Mikkelsen fra M-Tek – Lasse 
overvejer at åbne lokalet op ud mod gaden på sigt.  

Afgange i bestyrelsen kalder på valg af nye medlemmer, som generalforsamlingen forhåbentlig 
medfører.  



 
 
 
 
 
 
 
 

 

Opfordring til at opdyrke samarbejdet med de øvrige foreninger om afholdelse af diverse 
arrangementer – flere eksempler nævnes, herunder den senest afholdte fastelavnsfest.  

Birgitte Bill præsenterer arkivgruppens arbejde, herunder status på fondssøgninger mm. – aktuelt 
søges penge til installation af en trappelift til den noget stejle bagtrappe.  

Klaus P. orienterer om muligheder for digitalisering af gamle optagelser mm.  

4. Regnskab – Ved kasserer Karen Lynn Jacobsen  

Karen beklager og redegør for fejl i regnskaberne 2021 og 2022. Opstillingen er uddelt til de 
fremmødte.  

Gennemgang af regnskabet for 2023. 

Bestyrelsen har vedtaget at samle foreningens aktiver i ét pengeinstitut frem for 2. Derudover 
pointeres det, at vi som lille forening bør have fokus på, ikke at have for mange aktiver stående.  

Karen opfordrer til rettidig betaling af medlemskontingent – det er vedtaget, at medlemmer der 
ikke betaler 2 år i træk vil blive slettet fra medlemslisten.  

Regnskabet vil blive lagt ud på hjemmesiden sammen med referatet fra generalforsamlingen. 

Klaus P. bemærker at vi har modtaget forskellige fondsmidler, som bedes påføres regnskabet.  

 

5. Valg af bestyrelse  

Mads Trærup - ikke på valg i 2024 

Lasse Petersen - ikke på valg i 2024 

Karen Lynn Jacobsen, kasserer - ikke på valg i 2024 

Klaus H. Petersen – genvalgt  

Morten Bingen – valgt til bestyrelsen 

Henning ’Mikkel’ Mikkelsen - valgt til bestyrelsen 

Erik Mohr - valgt til bestyrelsen 

Jens Orland - valgt til bestyrelsen 

Walther Jacobsen, valgt som suppleant 

Steen Villemose, revisor 

Ole Holm Pedersen, revisor suppleant  
Det fremgår af gældende vedtægter - § 9, at alle vælges for en periode af 2 år ad gangen.  



 
 
 
 
 
 
 
 

 

6. Indkomne forslag  

Dorthea har sendt 3 forslag 

1. Eftersom der er anskaffet en ny grill og bygget en flot ny terrasse – kunne man facilitere en 
fælles arbejdsdag med afsluttende grill? Det er vedtaget jf. forpersonens indlende beretning.  

2. Kan vi få fællesspisning i gang og kunne man sørge for at sprede budskabet bedre, da mange 
af de ældre ikke er på sociale medier. Bestyrelsen får til opgave at udklække forbedret 
medlemskommunikation (Pearl, Lene og Dorthea har meldt sig).  

 Klaus P. foreslår at vi lægger programmet fysisk frem i Høkeren, så medlemmerne kan tage 
med til naboer mm.  

3. Er der mulighed for at afholde fastelavnsfesten i Årsdalehuset igen af hensyn til vind og vejr 
– krogene er fortsat monteret i loftet? 

 

Anita har sendt et enkelt 

1. Savner flere arrangementer til den ældre generation – fx foredrag, sangaftener, banko mm.  

Afføder dialog om, hvordan vi fremtiden sikrer den gode og inddragende kommunikation omkring 
ønskede arrangementer.  

Bestyrelsen tager punktet til efterretning og behandler det på et næstkommende møde.  

 

7. Fastsættelse af kontingent  

Fastsættelse af kontingent vedtages enstemmigt.  

 

8. Eventuelt  

Karen orienterer om bestyrelsens beslutning om at opkræve et depositum på 500 kr. for booking 
af huset – af hensyn til forpligtelse og overholdelse af rengøringsaftalen.  

Status på den nye rutsjebane efterspørges – bestyrelsen orienterer at dialogen er intakt. Forventes 
løst i løbet af 2024 – bestyrelsen følger op på processen. Derudover rykkes kommunen for en 
lovet bålplads – 4 træstammer plus svingerist.  

Der fremsættes ønske om en sansegynge/fugleredegynge – bestyrelsen vil undersøge muligheden. 

Efterspørgsel – har vi hjerteløbere, hvor mange? Bestyrelsen vil afdække antal af hjerteløbere mm. 

Spørgsmålet om reparation og eventuel flytning af petanque baner tages op i bestyrelsen. 



 
 
 
 
 
 
 
 

 

Forslag om fælles arbejdsdag ift. reetablering af petanquebanerne – kan borgerforeningen supplere 
fx med ny grus mm.? 

Spørgsmål om, hvem der tager ansvar for alle de sten, der er kastet op på Oren ifm. stormvejr? 
Det er kommunens ansvar, så bestyrelsen tilbyder at tage kontakt.  

Mikkel tilbyder at fjerne sten mod betaling for brændstof.  

Afspærrede træer ved åløbet – ejes af Hullegaard. Sagen er åbnet hos kommunen … status 
ukendt.  

 


